



Certificate

according to Biofuel-sustainability ordinance (Biokraft-NachV) resp. according to Biomass-electricity-sustainability ordinance (BioSt-NachV) and the Thirty-sixth Ordinance on the Implementation of the Federal Immission Control Act (36. BImSchV)

DE-B-BLE-BM-11-100-05102018

By an audit on 27.09.2018 at Kassel,
as documented in a report according to § 52 Biokraft-NachV resp. BioSt-NachV,

SGS Germany GmbH
Europa Allee 12, D-49685 Emstek
DE-B-BLE-BM-ZSt-100

approves that

KFS Biodiesel Kassel GmbH & Co KG
Schwarze Breite 15
34260 Kassel
Germany

compliance with the requirements of the Bundesanstalt für Landwirtschaft und Ernährung (BLE)
under the number
DE-B-BLE-BM-11

recognized certification system

REDCert GmbH

Schwertberger Str. 16, D-53177 Bonn

It is confirmed, that the requirements are met for the following scope *):

403 - esterification plant (last Interface)

The certification authorized to activities under the 36t. BImSchV

The certified company is a small operation very small operation

according to Annex 3 No. 2 Biokraft-NachV resp. Annex 5 No. 2 BioSt-NachV.

The following materials resp. liquid or gaseous biomass are inserted in the audited production process:
rapeseed oil, used cooking oil (UCO)

Emstek, 25.10.2018

Place, Date of certification


Stamp, Signature

This certificate is valid 12 months from the date of issue. In case of small entities the validity is 36 months and in case of micro entities the validity is 60 months.

The certification body is responsible for the accuracy of the certificate.

*) The scope must be listed with the three-digit code related to the description (requirements of the BLE). Multiple options are possible

Disclaimer:

This document is issued by the Company under its General Conditions of Service available on request. Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdiction issues defined therein.

Any holder of this document is advised that information contained hereon reflects the Company findings at the time of its intervention only and within the limits of Client's instructions, if any. The Company's sole responsibility is to its client and this document does not exonerate parties to a transaction from exercising all their rights and obligations under the transactions documents. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law.



Zertifikat

nach der Biokraftstoff-Nachhaltigkeitsverordnung (Biokraft-NachV) bzw.
nach der Biomassestrom-Nachhaltigkeitsverordnung (BioSt-NachV) und
der Verordnung zur Durchführung der Regelungen zur Biokraftstoffquote (36. BImSchV)

DE-B-BLE-BM-11-100-05102018

Nach Audit am 27.09.2018 in **Kassel**,
dokumentiert in einem Bericht nach § 52 Biokraft-NachV bzw. BioSt-NachV,
bestätigt die

SGS Germany GmbH
Europa Allee 12, D-49685 Emstek
DE-B-BLE-BM-ZSt-100
dem Betrieb

KFS Biodiesel Kassel GmbH & Co KG
Schwarze Breite 15
34260 Kassel
Deutschland

die Einhaltung der Vorgaben des durch die
Bundesanstalt für Landwirtschaft und Ernährung unter der Nummer
DE-B-BLE-BM-11
anerkannten Zertifizierungssystems
REDCert GmbH
Schwertberger Str. 16, D-53177 Bonn

Es wurde der Nachweis erbracht, dass die Anforderungen für den folgenden Geltungsbereich erfüllt werden*):
403 - Veresterungsanlage (letzte Schnittstelle)

Die Zertifizierung berechtigt zu Tätigkeiten im Rahmen der 36. BImSchV
Bei dem zertifizierten Betrieb handelt es sich um einen Kleinbetrieb Kleinbetrieb
nach Anlage 3 Nr. 2 Biokraft-NachV bzw. Anlage 5 Nr. 2 BioSt-NachV.

Folgende Materialien bzw. flüssige oder gasförmige Biomasse werden im auditierten Produktionsprozess eingesetzt:

Rapsöl, Altspeisefett

Emstek, 25.10.2018
Ort, Datum der Zertifizierung

Stempel, Unterschrift

Dieses Zertifikat ist ab dem Datum der Zertifizierung 12 Monate gültig, bei Kleinbetrieben 36 Monate bzw. bei Kleinbetrieben 60 Monate.
Für die Richtigkeit des Zertifikates ist die Zertifizierungsstelle verantwortlich.

*)Der Geltungsbereich ist mit dem 3-stelligen Zahlencode in Verbindung mit der Bezeichnung aufzuführen (Vorgabe der BLE); Mehrfachnennungen sind möglich

Haftungsausschluss:

Dieses Dokument wurde von der Gesellschaft im Rahmen ihrer Allgemeinen Geschäftsbedingungen für Dienstleistungen erstellt, die auf Anfrage erhältlich sind. Es wird ausdrücklich auf die darin enthaltenen Regelungen zur Haftungsbeschränkung, Freistellung und zum Gerichtsstand hingewiesen.

Jeder Besitzer dieses Dokuments wird darauf hingewiesen, dass die darin enthaltenen Angaben ausschließlich die im Zeitpunkt der Dienstleistung von der Gesellschaft festgestellten Tatsachen im Rahmen der Vorgaben des Kunden, sofern überhaupt vorhanden, wiedergeben. Die Gesellschaft ist allein dem Kunden gegenüber verantwortlich. Dieses Dokument entbindet die Parteien von Rechtsgeschäften nicht von ihren insoweit bestehenden Rechten und Pflichten. Jede nicht genehmigte Änderung, Fälschung oder Verzerrung des Inhalts oder des äußeren Erscheinungsbildes dieses Dokuments ist rechtswidrig. Ein Verstoß kann rechtlich geahndet werden.